
Zápisnica 

 

zo zasadnutia komisie životného prostredia a hospodárskej 

stratégie konaného dňa 13. 06. 2023 

 
 

Prítomní: Podľa prezenčnej listiny 

Program: 

Otvorenie: 

Témy zasadnutia: 

 

Úvod: 

 Kontajnerové stojiská-informácie 

 Rozšírenie parkoviska LIDL-Informácie 

 VZN o podmienkach držania psov, oplotenie parku pre psov v vnútrobloku 

Bakošova / Na barine 

 Daň za psa, evidencia psov, koše a vrecká na psie exkrementy a udržiavanie 

poriadku 

 Režim a plán kosenia 

 Posun v otvorených témach (obnova aleje na Studenohorskej ulici, výsadba po 

odvodnení bežeckej dráhy, energetická koncepcia, výmena a oprava lavičiek, 

revitalizácia parkoviska na Malokarpatskom námestí 

 Obnova aleje na Studenohorskej ulici 

 Výsadba po odvodnení bežeckej dráhy 

 Energetická koncepcia 

 Výmena a oprava lavičiek 

 Revitalizácia parkoviska na Malokarpatskom námestí 

 Problematika holubov na budove MÚ Lamač 

 Rôzne 
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Úvod:  
 

Predsedníčka komisie Ing. Veronika Hagovská privítala členov komisie.  

 Kontajnerové stojiská-informácie 
 

a) Členovia komisie boli informovaní o počte dokončených nových kontajnerových stojísk 
a o pláne MČ Lamač spolupracovať v tomto roku na dobudovaní ešte 3 ks stojísk, na ktoré 
už boli podané žiadosti. Sú stojiská na Bakošovej ulici 42-44, Bakošovej 2-4 a na 
Heyrovského 8.  

b) Členovia komisie boli ďalej informovaní, že podpora na budovanie stojísk z Hlavného 
mesta tento rok nebude. Pokiaľ ide o financie z rozpočtu MČ Lamač na úpravu plôch pod 
stojiskami, tak tie budú pravdepodobne po realizácii vyššie spomínaných troch stojísk na 
tento rok vyčerpané.  

c) Členovia komisie boli informovaní, že spoločnosť OLO, a. s., v súčasnosti rieši cenník 
nadštandardných služieb. Týka sa to aj platby za manipuláciu s kontajnermi vo 
vzdialenosti nad 10 m, čo je prípad Studenohorskej a Bakošovej ulice  (v prípade 
umiestnenia kontajnerov do pôvodných kontajnerových stojísk).  

Členovia komisie: 

a) Berú tieto informácie na vedomie 
b) Odporúčajú v súčasnej dobe dočasne pozastaviť promovanie spolupráce MČ 

Lamač s ďalšími žiadateľmi o vybudovanie stojísk 
c) Odporúčajú v  budúcom roku opätovne vyčleniť financie v rozpočte MČ a ďalej 

podporovať tento projekt 

 Rozšírenie parkoviska LIDL-Informácie 
 

Členovia komisie boli informovaní, že so spoločnosťou LIDL bolo začaté stavebné konanie na 
rozšírenia parkoviska. Členom komisie bolo zároveň predložené aj vyhodnotenie pripomienok 
zo zisťovacieho konania. 

Členovia komisie: 

a) Berú tieto informácie na vedomie 
b) Žiadajú pred vydaním rozhodnutia predložiť plán sadových úprav na 

pripomienkovanie 

 VZN o podmienkach držania psov, oplotenie parku pre psov v vnútrobloku 
Bakošova / Na barine 

 

Členom komisie bolo predložené súčasné znenie platného VZN č. 7/2014 o niektorých 

podmienkach držania psov, kde je potrebné aktualizovať miesta kde bude vyznačený zákaz 

voľného pohybu psov a zákaz vstupu so psom. 

Členovia komisie boli zároveň informovaní, že referát životného prostredia intenzívne 

komunikuje s referátom komunálnych služieb vo veci oplotenie priestoru novovybudovaného 

areálu pre psov vo vnútrobloku Bakošova a Na barine. Z dôvodu iných priorít, ktoré 
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v súčasnosti pracovníci komunálnych služieb plnia môže byť oplotenie areálu realizované 

najskôr až po dokončení prvej kosby, prípadne až počas leta v mesiacoch júl-august. 

Členovia komisie: 

a) Berú tieto informácie na vedomie 

b) Doplnia pripomienky k pripravovanému VZN (navrhnú úpravu miest zákazu 

vstupu so psom a zákazu voľného výbehu) e-mailom do 31.7.2023 na 

polas@lamac.sk a veronika@lepsilamac.sk 

 

c) Odporúčajú po aktualizovaní VZN urobiť komunikačnú kampaň 

 Daň za psa, evidencia psov, koše a vrecká na psie exkrementy a udržiavanie 
poriadku 

 

Podpredsedníčka komisie Mgr. Alexandra Kriššová predstavila členom komisie návrh nového 
VZN upravujúce daň za psa v porovnaním súčasných nákladov a súčasných príjmov, 
s porovnaním budúcich príjmov MČ Lamač po schválení VZN. 

Členovia komisie: 

a) Berú tieto informácie na vedomie  
b) Súhlasia so znením VZN (všetci prítomní členovia) 
c) Podávajú návrh na motiváciu psičkárov formou rozdávania vreciek na psie 

exkrementy pri evidencii psa a platení dani za psa 
d) Odporúčajú po prechodnom období znížiť množstvo vreciek na psie exkrementy 

z ulíc. Prioritou by boli vrecká tzv. na prídel po registrácii a zaplatení dane 
e) Odporúčajú v tejto veci uskutočniť komunikačnú kampaň 

 Režim a plán kosenia 
 

Členovia komisie boli informovaní, že tento rok vzhľadom na nepriazeň počasia v súčasnosti 

komunálne službu Lamač dokončujú iba prvú kosbu. Na prvú kosbu bude automaticky 

nadväzovať druhá kosba, ktorá by mala byť dokončená do polovice júla. 

Členovia komisie: 

a) Berú tieto informácie na vedomie 

b) Odporúčajú aktualizovať plán kosenia a informovať občanov MČ Lamač 

c) Odporúčajú v rámci druhej kosby kosiť mozaikovito a zachovať nejaké plochy 

v rámci územia nekosené 

  

mailto:polas@lamac.sk
mailto:veronika@lepsilamac.sk
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 Posun v otvorených témach (obnova aleje na Studenohorskej ulici, výsadba po 
odvodnení bežeckej dráhy, energetická koncepcia, výmena a oprava lavičiek, 
revitalizácia parkoviska na Malokarpatskom námestí 

 

 Obnova aleje na Studenohorskej ulici  

 

Ing. Tužinský informoval členov komisie, že vzhľadom na rozsah územia, uloženie 

inžinierskych sietí a celkový charakter ulice by revitalizáciu mala realizovať odborná firma na 

základe odborne spracovaného projektu. Ing. Poláš uviedol, že MČ Lamač plánuje vykonať 

čistenie cestnej komunikácie na tejto ulici v rámci, ktorej je naplánovaný aj výrub niektorých 

inváznych drevín (poškodené alebo zasahujúce do lámp verejného osvetlenia). 

Členovia komisie: 

a) Berú tieto informácie na vedomie 

b) Odporúčajú v tejto veci osloviť MIB 

c) V prípade, že MIB v tejto veci nebude vedieť pomôcť, odporúčajú osloviť 

súkromný sektor 

 

 Výsadba po odvodnení bežeckej dráhy 

 

Na zasadnutí komisie bolo konštatované, že súčasné odvodnenie nie je dostačujúce. Členovia 

komisie boli informovaný, že pôvodný projekt odvodnenia bol vo väčšom rozsahu. 

V súčasnosti je dokončená iba približne jedna tretina. V pôvodnom projekte sa rátalo aj 

s odvodnením betónovej plochy voľnočasového areálu v okolí hokejbalového ihriska, ako aj 

priestor pozdĺž bežeckej dráhy od budovy školy.  

Členovia komisie: 

a) Odporúčajú vyčleniť finančné prostriedky na dokončenie odvodnenia bežeckej 

dráhy v zmysle projektu 

b) Odporúčajú odkomunikovať tento problém v časopise Lamačan 

 

 Energetická koncepcia 

 

Mgr. Kriššová informovala členov komisie o prebiehajúcej komunikácii s dodávateľom tepla 

a o prebiehajúcich aktivitách a zámeroch dodávateľa tepla a MČ Lamač.  

Členovia komisie: 

a) Berú tieto informácie na vedomie 
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 Výmena a oprava lavičiek 

 

Členovia komisie boli informovaní, že výmena a oprava lavičiek prebieha postupne v rámci 

časových a personálnych možností. 

Členovia komisie: 

a) Berú tieto informácie na vedomie 

 Revitalizácia parkoviska na Malokarpatskom námestí 

 

Členovia komisie boli informovaní, že v spolupráci BVS boli zamerané jednotlivé vpuste na 

parkovisku a zároveň bola realizovaná skúšobná sonda v parčíku vedľa školy za účelom 

zistenia stavu podložia pre potrebu uloženia akumulačnej nádrže a vytvorenie 

bezpečnostného vsakovacieho poldru. 

Členovia komisie:  

a) Berú tieto informácie na vedomie 

b) Požadujú, aby pre revitalizácii parkoviska boli realizované vodozádržné 

opatrenia 

 Problematika holubov na budove MÚ Lamač 

 

Členovia komisie boli informovaní o výskyte holubov na budove MÚ snažiacich sa robiť si 

hniezda na rímsach a balkóne miestneho úradu a pri tejto činnosti znečisťujú tieto priestory. 

V tejto veci bola oslovená odborná firma zaoberajúca sa odchytom holubov a inštalovaním 

zabezpečovacích prvkov.  

Na základe predložených cenových ponúk členovia komisie odporúčajú zakúpenie sietí 

proti holubom a ich inštaláciu svojpomocne.   

 Rôzne 
 
Členovia komisie: 

a) Odporúčajú aktualizovať infokampaň o triedení odpadu a nakladaní 

s veľkorozmerným odpadom (zákaz ukladania odpadu do bývalých stojísk na 

Studenohorskej a Bakošovej ulici, ku kontajnerovým stojiskám, možnosti 

zberného miesta, OLO TAXI, KOLO) 

b) Odporúčajú v škôlke sv. Filipa Neriho vykonať nevyhnutné opatrenia na 

ozdravenie drevín na základe „Správy o stave drevín“ ktorá bude dodaná 

referátu ŽPaOH a zároveň preveriť stav kanalizácie v areály škôlky a zabezpečiť 

jej prečistenie 
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c) Podávajú návrh na prebudovanie zberného miesta Pod násypom 19 na 

plnohodnotný zberný dvor 

 

 

 

 

 

 

Prítomní: 

 

Ing. Veronika Hagovská, Mgr. Alexandra Kriššová, PharmDr. Veronika 

Danevová, PhD., Mgr. Matúš Gladiš, Mgr. Matúš Kniez, Ing. Ivan 

Tužinský,  

Ospravedlnení: Ing. Lenka Ficeková, Ing. Lívia Ondirko Matlonová, Ing. 

Andrej Petríček, Ing. Annamarie Velič, M.Sc., PhD. 

 

Neprítomní: 
  

Hostia:   

 

Zapísal: 23. 06. 2023 Ing. Marek Poláš, v. r.  

 

Overil: Ing. Veronika Hagovská, v. r.  

 


